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ЧРЕЗ: ПРЕДСЕДАТЕЛЯ 
HA ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

v.fttotoip
ДО: КМЕТА НА ОБЩИНА 

ВЕЛИКО ТЪРНОВО

ОТ: Николай Илиев, общински съветник, мандат 
2019-2023г.. група съветници от „БСП за България, АБВ, 
Движение 2 1 “

ОТНОСНО: „Баскетболно игрище и площадка за 
скейтборд“, ул.“Оборище“, гр.Велико Търново

На основание чл.81 ал.1 от ПРАВИЛНИК за организацията и дейността на 
Великотърновски общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
общинската администрация, приет с Решение № 77 и 78/30.01.2020 г. на 
Великотърновския общински съвет

Уважаеми господин Кмет на Община Велико Търново,

За пореден път поставям пред Вас темата за изградената спортна площадка в 
междублоковото стопанство на улиците „Илия Янулов“, „Оборище“ и „Георги Бакалов“. 
Въпросът за съществуването на това спорно „спортно“ съоръжение е дискутиран 
многократно.

По повод предишно мое питане по темата, на проведеното на 22.02.2018г. заседание 
на Великотърновски общински съвет, Вие отговорихте /в резюме/, че евентуално 
изместване на площадката ще е в нарушение на проекта „Зелена и достъпна градска среда“ 
на ОП“Регионално развитие“ 2007/201 Зг.. отчетен на 18.12.2015г. За гарантиране на 
устойчивостта на дейностите по проекта, община Велико Търново не предприе действия 
по преместването на тези съоръжения. И към момента на тогавашното ми питане и 
отговор, с още по-голяма увереност към днешна дата считам, че от община Велико 
Търново не бяха използвани допустимите от договора възможности за решаване и то 
окончателно на проблема, който тази площадка създава с неправилното си ситуиране в



един от най-населените квартали, в близост до населени жилищни сгради. Този проблем 
можеше да се реши с преместване на съоръжението без каквато и да е санкция за община 
Велико Търново. Но тази възможност вече е в миналото.

Както стана известно на предишното заседание на Великотърновски общински 
съвет, проблемите, свързани с тази площадка не само че продължават, те така да се каже, 
бележат и своето развитие и ескалират в нови. доста по-притеснителни измерения. Беше 
изнесена информация за конфликтни ситуации, свързани с използването/ разбирайте/ 
неизползването на площадката, викани по конкретни поводи са органите на реда, налице е 
повреждане и унищожаване на общинско имущество. Това безобразие не може да 
продължава повече. Още повече, както посочихте в отговора на предишното ми питане и 
което се помни от гражданите, че площадката може и ще бъде преместена след изтичане 
на срока на посочения по-горе договор.

Този срок изтече на 19.12.2020г. Време е за конкретни действия, а не за оправдания 
или препращания към други институции. Проблемът може и следва да бъде решен от 
община Велико Търново, но трябва да има и воля за това.

Ето защо, във връзка с изложеното. Ви отправям важни за великотърновци въпроси 
с настоящото питане.

1. Правено ли е експертно проучване къде е възможно в границите на квартал 
„Кольо Фичето“ да бъде преместена спортната площадка?

2. В какъв срок /като крайна дата/ ще бъде извършено проектиране и преместване 
на спортните съоръжения?

Желая към писмения Ви отговор да бъдат приложени всички относими към 
изготвяне на отговора писмени документи.

Запазвам си правото да задам допълнителни въпроси в заседанието на 
Великотърновски общински съвет, на което очаквам да чуя Вашите отговори.

С УВАЖЕНИЕ! ?

Общински съветник,
'  ' V  ,

/Николай Илчев/


